
Protokoll styrelsemöte FSS 20240415 

Mötets öppnande 
Ordförande öppnar mötet, kallelse godkännes.  

Sekreterare: Lars Rydeberg 

Närvarande 
Fredrik Gustavson, Johan Berglund, Thomas Henriksson, Rickard Holm, Martin Jältås, Mikael 

Kainulainen, Lars Rydeberg 

1. Beslut om dagordning 
Dagordningen godkännes 

2. Vi hälsade en av kvällens gäster välkommen, Hamnkapten Mikael 

Ullerteg, 
Mikael inrormerar: 

Pollarna vid Epok har isen tagit i vinter, dessa kommer att bytas ut under nästa vinter. Båtarna som låg 

där är omplacerade i sommar. 2 platser sidledes finns. 

Vattnet är påkopplat 

Mastkranen är besiktigad och klar detta görs på hösten 

Badbryggor på gång med allmänt småfix 

Jobbet klart på segelbrygga 1 med nya tyngder och kättingar 

Sjösättning bör ske som nu och inte senare eftersom hamnplan smyckas och ställs iordning så ev 

önskemål om senare sjösättning är ej genomförbart. 

Anders Hedlund har slutat och arbetsledare är Daniel. 

Kommunen vill att vi informerar både Daniel och  Mikael kring sjösättningarna, så de kan sprida 

information till berörda. 

Underhållsarbete på pirarna arbetas det med. 

Vi har kvar våra platser i hamnen 84 och 85. 

Ev skall medlemmer få rabatt vid medlemskap om taxorna höjs, kom gärna med förslag. 

Fredrik informerar om klubbens verksamhet. 

3. Kvällens andra gäst hälsas välkommen, Therese Möllevi från Rf 

Sisu 
Information kring Rf Sisu 

Rapportera in lärgrupper kan vi bli bättre på 

Redovisa LOK stöd 

Rf Sisu har en rad olika utbildningar på hemsida som man kan Googla om 



Inrapportering genererar pengar in till klubben som kan användas till vidareutbildningar 

Många klubbar jobbar med 65 plussare med stor framgång, något att jobba på. 

 

Vi skall se om vi skall ha ev ansvarig för inrapportering eller om vi tar det som punkt på 

kommande styrelsemöten. 

 

4. Styrelsemötet tar vid 
 

 

5. Rapport från sektionerna 
 

 

Utbildning, Johan Siwer 
 Väntar på svar från ledare.  

Sjösättningen, Martin 
 Sling gubbar klars 

 Ca 20 båtar första sjösättningen anmälda  

 2 traktorer på hamnplan, Ola hjälper också till 

Thomas angående bastu 
 Startat renoveringen.  

 Nytt vedaggregat måste köpas in 

 Styrelsen godkänner köp av lunchkuponger till bastuarbetare 

 Fredag den 3/5 invigning av uppfräschad bastu, Thomas gör inbjudan 

 Stig Göran hjälper till med bastuarbete  

 

6. Ekonomi 
Rickard meddelar att det ser bra ut. 

Rickard har lämnat in till skatteverket och ansökt så vi slipper skatta. 

Stort överskott förra året pga försäkringspengar mm 

 

Övrigt: 

Få anmälningar på aktivitetsdagen, vi genomför om det kommer 10 personer utöver styrelsen annars 

ställer vi in. 

Thomas gör utskick kring nyckel till toa och dusch som alla kan använda sig av. 

Lars R fixar INGO tank kort 

 


